
Protokół Nr 8/17

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, które odbyło się w dniu 20.04.2017r.
o godz. 13,00 w sali nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach ul. Zamkowa 16

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Zofia Kriger - Kozłowska – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1).

Radni zostali skutecznie powiadomieni o posiedzeniu komisji.

Porządek obrad:

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i protokołu nr 7/17 z dnia 28 marca 2017r.
2.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  -  w  sprawie  podtrzymania  stanowiska  zawartego
w uchwale  Nr  XXV/288/16  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia  21  kwietnia  2016r.
W sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Prezydenta  Miasta  Pabianic  i  Dyrektora  Miejskiego
Centrum Pomocy Społecznej w Pabianicach.
3.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na 2017 r.–proj. Nr 5.
4.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017 r.–
proj. Nr 7.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017 r.–
proj. Nr 8.
6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na 2017 r.–proj. Nr 9.
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017 r.–
proj. Nr 10.
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017 r.–
proj. Nr 12.
9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017 r.–
proj. Nr 13.
10. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na 2017 r.–proj. Nr 14.
11.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Pabianic
na 2017 r. - proj. nr 16.
12. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  statutu  Żłobkowi  Miejskiemu
w Pabianicach.
13. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wniesienie
wkładu niepieniężnego  (aportu)  do  spółki  Pabianickie  Centrum  Medyczne  Sp.  z  o.o.
w Pabianicach.
14. Sprawy różne:
.Sprawozdanie z działalności merytorycznej i finansowej Miejskiego Centrum Pomocy

Społecznej w Pabianicach za rok 2016,
.Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2016 rok,
.Sprawozdanie z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla Miasta Pabianic na lata

2016-2018 przyjętego uchwałą Nr XXI/245/16 Rady miejskiej w Pabianicach z dnia
14 stycznia 2016r. za rok 2016,
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.Raport  z  wdrażania  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  dla  Miasta
Pabianic na lata 2014-2020 za rok 2016,

.Raport  z  wykonania  zadań  za  2016r.  z  „Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii
dla Miasta Pabianic na lata 2015-2016”.

Ad. 1
Przewodnicząca  Komisji  Pani  Zofia  Kriger-Kozłowska  (dalej:  Przewodnicząca  Komisji)
przywitała radnych i gości. 
Do porządku obrad (zał. nr 2) nie było uwag. Porządek przyjęto.
Do protokołu nr 7/17 z dnia 28 marca 2017r. nie było uwag, przyjęto.

Ad. 2
Zaopiniowanie  projektu  uchwały    -  w  sprawie  podtrzymania  stanowiska  zawartego
w     uchwale  Nr  XXV/288/16  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia  21  kwietnia  2016r.
W     sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Prezydenta  Miasta  Pabianic  i  Dyrektora  Miejskiego
Centrum Pomocy Społecznej w Pabianicach (zał. nr 3) 

Rada  Miejska  w  Pabianicach  w  dniu  21  kwietnia  2016r.  podjęła  uchwałę
Nr XXV/288/16 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana (...) na Prezydenta Miasta Pabianic
i Dyrektora  Miejskiego  Centrum  Pomocy  Społecznej  w  Pabianicach.  W  związku
z wpływem kolejnych pism zarówno od skarżącego jak i innych podmiotów przekazujących
sprawę wg właściwości Rada Miejska już trzykrotnie podejmowała uchwały podtrzymujące
stanowisko  zawarte  w  uchwale  Nr  XXV/288/16  (uchwała  Nr  XXVI/312/16  z  dnia
16.06.2016r., uchwała Nr XXVIII/351/16 z dnia 15.09.2016r., uchwała XXX/386/16 z dnia
8.11.2016r.).

Skarżący  każdorazowo  był  informowany  o  treści  art.  239,  który  stanowi,
że w przypadku gdy skarga,  w wyniku jej  rozpatrzenia,  uznana została za bezzasadną
i jej bezzasadność  wykazano  w  odpowiedzi  na  skargę,  a  skarżący  ponowił  skargę
bez wskazania  nowych  okoliczności  -  organ  właściwy  do  jej  rozpatrzenia  może,
w odpowiedzi  na  tę  skargę,  podtrzymać  swoje  poprzednie  stanowisko.  Pomimo  tego
skarżący kierował  do  różnych  instytucji  kolejne  skargi,  które  przekazywane są  Radzie
Miejskiej  w  Pabianicach.  W  pismach  skarżącego  pojawiają  się  zarzuty,  z  którymi
radni zapoznali  się  przy rozpatrywaniu  poprzednich  uchwał.  Wśród zarzutów pojawiają
się kwestie  z  zakresu  pomocy  społecznej  i  spraw  lokalowych  znanych  już  Radzie.
Obecnie do  Rady  Miejskiej  przekazane  zostały  przez  Przewodniczącego  Sejmiku
Województwa Łódzkiego,  Regionalne Centrum Polityki  Społecznej  w Łodzi  oraz Urząd
Marszałkowski Województwa Łódzkiego kolejne, liczne i powtarzające się skargi.
W  związku  z  przekazaniem  Radzie  kolejnych  skarg  Przewodniczący  Rady  Miejskiej
zwrócił się pismem z dnia 17 marca 2017r. do Prezydenta Miasta Pabianic oraz Dyrektora
MCPS  z  prośbą  o  poinformowanie  Rady  czy  są  nowe  okoliczności  w  sprawie.
Z odpowiedzi  MCPS  z  dnia  21  marca  2017r.  oraz  pisma  Prezydenta  Miasta  z  dnia
24 marca  2017r.  wynika,  że  nie  uległ  zmianie  stan  faktyczny  i  prawny  w  stosunku
do ostatniej rozpatrywanej skargi. W związku z faktem, iż nie powstały nowe okoliczności
w sprawie  skarżącego  za  zasadne  należy  uznać  podtrzymanie  stanowiska  zawartego
w uchwale Nr XXV/288/16 Rady Miejskiej w Pabianicach w sprawie rozpatrzenia skargi
na Prezydenta  Miasta  Pabianic  i  Dyrektora  Miejskiego  Centrum  Pomocy  Społecznej
w Pabianicach.
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Niejako na marginesie należy zaznaczyć, że MCPS w Pabianicach nieustannie podejmuje
działania mające na celu pomoc i przezwyciężenie trudnej sytuacji życiowej skarżącego.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan  Andrzej  Żeligowski  (dalej:  Przewodniczący  Rady)
wskazał, że jest to kolejna skarga tej samej osoby tzw. „ciągłość”, nic nowego w sprawie,
ale musimy się tym zająć, wnioskuję, aby potrzymać stanowisko o odrzuceniu tej skargi.  

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 3
Zaopiniowanie projektu uchwały   w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na     2017     r.–
proj. nr 5 (zał. nr 4)

Skarbnik Miasta Pani  Anna Łosiak  (dalej:  Skarbnik Miasta)  omówiła  projekt  ww.
uchwały.

Zmiana  w  planie  wydatków  w  Wydziale  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  dotycząca
przeniesienia  kwoty  16.000  zł  z  grupy  wydatków  bieżących  do  grupy  wydatków
inwestycyjnych wynika z konieczności zakupu urządzenia biurowego wielofunkcyjnego. 

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 4
Zaopiniowanie projektu uchwały     w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017 r.–
proj. nr 7 (zał. nr 5)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
Zwiększenie  planu  dochodów  i  wydatków  w  MCPS  na  2017r.  związane  jest

z podpisaniem  w  dniu  5  stycznia  2017r.  Porozumienia  nr  1/2017  przez  Dyrektora
Miejskiego  Centrum  Pomocy  Społecznej  w  Pabianicach  z  Dyrektorem  Powiatowego
Urzędu Pracy w sprawie organizacji prac społecznie użytecznych dla osób bezrobotnych
bez  prawa  do  zasiłku  korzystających  ze  świadczeń  z  pomocy  społecznej  w  okresie
od 12 stycznia 2017r. do 22 grudnia 2017r. - kwota 256.608 zł. 

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 5
Zaopiniowanie projektu uchwały    w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017 r.–
proj. nr 8 (zał. nr 6)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
W  związku  z  zakończaniem  i  rozliczeniem  wszystkich  prac  związanych

z Lewitynem, do MOSiR-u przekazane zostały środki trwałe, w związku z tym MOSiR musi
zapłacić  nam  70.000  zł  podatku  od  nieruchomości,  zatem  musimy  zwiększyć  plan
dochodów budżetu w pozycji podatek od nieruchomości o 70 tys. i po stronie wydatkowej
przeznaczyć  te  pieniądze  na  zapłacenie  podatku  przez  MOSiR.  To  wynika  niestety
z absurdów przepisowych, sami sobie musimy zapłacić podatek, ma się to zmienić.
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Przewodnicząca  Komisji:  rozumiem,  że  to  nie  są  żadne  dodatkowe  wydatki,  tylko
procedury, których musimy dotrzymać.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 6
Zaopiniowanie projektu uchwały   w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na     2017     r.–
proj. nr 9 (zał. nr 7) 

Skarbnik  Miasta  omówiła  projekt  ww.  uchwały:  projekt  obejmuje  cztery  ruchy
związane ze zmianami w budżecie.

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  
W związku z niższą wartością o 15.300 zł planowanego do realizacji zadania pn. Projekt
i dokumentacja  modernizacji  bieżni  stadionu  „Włókniarz"  przenosi  się  w/w  kwotę
na dotację celową na inwestycje dla Miejskiego Ośrodka Kultury na zadania inwestycyjne:
- zakup programu do inwentaryzacji wraz z urządzeniami peryferyjnymi i jego wdrożenie
9.000 zł, - projekt adaptacji pomieszczeń 6.300 zł 

Wydział Edukacji Kultury i Zdrowia (trzy zmiany):
-  Dostosowanie  planu  do  kalkulacji  kwoty  części  oświatowej  subwencji  ogólnej
dotyczącej wczesnego  wspomagania  rozwoju  dziecka  związane  jest  z  przeniesienie
środków  do  rozdziału  80149  i  85404  i  dotyczy  Przedszkola  Miejskiego  Nr  16  oraz
Przedszkola  „Kłapciatek"  do  którego  uczęszcza  dziecko  niepełnosprawne,  na  które
wydatki  są podstawą wyodrębnienia i  wydatkowania  środków finansowych naliczonych
w subwencji  ogólnej  na  realizację  zadań  wymagających  stosowania  specjalnej
organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży. 
- Zmniejszenie planu wydatków bieżących w PM Nr 6 w wysokości 5.000 zł związane jest
z realizacją  zadania  inwestycyjnego  pn.  Budowa  mini-boiska.  Całkowity  koszt  zadania
wyniesie około 22.000 zł.  Pozostałe środki zostaną pozyskane przez dyrekcję placówki
od sponsorów.
- MOK otrzymuje z planu rezerwy ogólnej kwotę 100.000 zł na dotację celową konieczną
do realizacji zadania tj. Dni Pabianic. Trzeba wyjaśnić, że MOK ma już na ten cel 60 tys. zł
w  swojej  dotacji,  ale  dla  bardziej  przejrzystego  rozliczenia  Dni  Pabianic  te  60  tys.  zł
przenosimy z  dotacji  podmiotowej  na  dotację  celową,  100  tys.  dokładamy z  rezerwy
ogólnej i MOK po zakończeniu Dni Pabianic będzie musiał rozliczyć taką kwotę. 

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 7
Zaopiniowanie projektu uchwały    w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017 r.–
proj. nr 10 (zał. nr 8) 

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
Zwiększenie planu dochodów dla Przedszkola nr 5 i 6 wynika z podpisania umów

z formą EAGLE GAMES na wynajem sal  na  zajęcia  z  piłki  nożnej.  Pozyskane  środki
zostaną przeznaczone na zakupy bieżące.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.
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Ad. 8
Zaopiniowanie projektu uchwały    w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017 r.–
proj. nr 12 (zał. nr 9)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały
W  związku  z  dodatkowymi  dochodami  w  wysokości  6.000  zł  uzyskanymi

ze sprzedaży składników majątkowych (ZDM sprzedał sprzęt) zwiększa się plan wydatków
o  tę  kwotę  z przeznaczeniem  na  dotację  celową  na  inwestycje  dla  muzeum  Miasta
Pabianic na realizację zadania pn. „ Makieta Parku im. J. Słowackiego.” Ponieważ wartość
całego  zadania  wynosi  10.000  zł,  brakująca  kwotę  4.000  zł  przenosi  się  z  zadania
pn. „Przebudowa ul. Warszawskiej w Pabianicach na odcinku od „dużego skrętu” do granic
miasta wraz z budową kolektora kanalizacji deszczowej”.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 9
Zaopiniowanie projektu uchwały    w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2017 r.–
proj. nr 13 (zał. nr 10) – zgłoszono autopoprawkę.

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały: projekt dotyczy w całości MOSiR-u.
Po analizie wykonania dochodów za I kwartał 2017 r. oraz tendencji wzrostowych

w zapotrzebowaniu na usługi  hotelarskie zwiększa się wpływy z usług ponad założony
plan finansowy o kwotę 30.000 zł. Pozyskane dochody przeznacza się na remont w holu
budynku  hotelowo  -  administracyjnego,  który  ma  na  celu  podniesienie  estetyki
i funkcjonalności korytarza. 
Druga  sprawa  to  przeniesienie  między  wydatkami  majątkowymi.  W  planie  wydatków
inwestycyjnych  zmianie  ulega  kwota  na  zadaniu  pn.  „Projekt  i  dokumentacja  remontu
niecki".  Z  kwoty  200.000  zł  przenosi  się  kwotę  160.000  zł,  tworząc  nowe  zadania
inwestycyjne: -opracowanie koncepcji remontu niecki basenowej i wentylacji w systemie-
zaprojektuj i wybuduj 73.000 zł, - zakup lampy UV — zwiększenie planu na tym zadaniu
o 28.000 zł do kwoty 61.000 zł, - zakup systemu kontroli parametrów wody i dozowania
środków uzdatniających wodę — 34.000 zł, - zakup odkurzacza basenowego — 15.000 zł,
- zakup pompy kwasu- 10.000 zł. Mamy jeszcze do rozdysponowania 40 tysięcy zł

Ponadto  Skarbnik  Miasta  zgłosiła  autopoprawkę  do  projektu  niniejszej  uchwały
tj. w załączniku nr 3 na stronie 3 jest napisane „opracowanie i koncepcja remontu niecki
basenowej…” a powinno być „opracowanie koncepcji remontu niecki basenowej...”.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 10
Zaopiniowanie projektu uchwały   w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na     2017     r.–
proj. nr 14 (zał. nr 11)

Skarbnik  Miasta  omówiła  projekt  ww.  uchwały:  dotyczy  zmian  inwestycyjnych
w MOK.  W  2016r.  w  wydatkach  inwestycyjnych  w  MOK  była  inwestycja  na  kwotę
600 tysięcy zł. Jak się później okazało, można było wydatkować tylko około 62 tysiące zł.
i stworzyć  projekt  tej  modernizacji.  Tym  sposobem  po  rozmowach  z  kosztorysantami
i stworzeniu  prawidłowych  projektów  tej  inwestycji  w  2017r.  musimy  zmienić  zarówno
WPF, jak i zakres finansowy robót, środków przeznaczonych na tą modernizację. 
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W budżecie  roku  2017  znajdowały  się  w  Wydziale  Edukacji  Kultury  i  Sportu  środki
jako dotacja  podmiotowa na ponad 560 tys.  zł.  Na inwestycję  w MOK,  a jest  decyzja
aby ją zrobić  w  ciągu  3  miesięcy  tego  roku,  musimy dołożyć  683  tysiące  zł,  tak  aby
pełny koszt inwestycji wynosił 1.220.000 tys. zł. To jest ten ruch w budżecie roku 2017.
Natomiast  w  WPF  przez  takie  rozłożenie  środków  finansowych,  należy  tą  inwestycję
potraktować  jako  dwuletnią,  w  2016  rozpoczęła  się  dokumentacja,  w  2017  sama
modernizacja i te zmiany są zapisane w projekcie nr 14. 

Uzasadnienie załączone do projektu uchwały nr 14:
W  związku  ze  złożonością  projektu  pn.  „Modernizację  sali  widowiskowej  MOK"

wystąpiła  konieczność  zwiększenia  planu  inwestycyjnego  MOK  w  roku  2017  o  kwotę
683.960 zł. Zwiększenie to powoduje prawidłowe ujęcie inwestycji  zarówno w budżecie
miasta  jak  i  WPF.  Ostatecznie  prace  inwestycyjne  rozpoczęto  w  2016  r.  opracowując
za kwotę  62.687,46  zł  projekt  i  dokumentację  techniczną  a  w  2017  r.  łączne  środki
finansowe  wyniosą  1.220.000  zł.  W  ramach  tych  środków  wykonana  zostanie
kompleksowa  infrastruktura  dotycząca  sali  widowiskowej  i  sceny.  Brakujące  środki
na powyższe  zadanie  w wysokości  683.960 zł  przesunięto  z  zadania  pn.  Przebudowa
ul. Warszawskiej  w Pabianicach na odcinku od „dużego skrętu" do granic miasta wraz
z budową kolektora kanalizacji deszczowej. 

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 11
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2017r. -
proj. nr 16 (zał. nr 12) 

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały. 
Zwiększenie  planu  wydatków  bieżących  o  830.000  zł  związane  jest

z przygotowaniem  szkół  i  przedszkola  nr  15  (przy  którym  planowane  są  nowe
oddziały zamiejscowe)  do  realizacji  reformy  oświaty  od  1  września  br.  Na  realizację
zadania  środki  zostają  przeniesione  z  planu  rezerwy  ogólnej.  Wydatki  majątkowe
zostają zwiększone o kwotę 752.000 zł z przeznaczeniem m.in. na uzupełnienie wkładu
własnego  do  wysokości  50%  wartości  zadań  dotyczących  modernizacji  sal
gimnastycznych  w  SP  nr  3  i  SP  nr  8  (kwota  366.500  zł).  Zabezpieczenie  wkładu
jest konieczne przy składaniu wniosku o pozyskanie środków zewnętrznych z Ministerstwa
Sportu  i  Turystyki.  Pozostała  kwota  zwiększenia  w  wysokości  385.500  zł  zostaje
przeznaczona  na  modernizację  obiektów  i  pomieszczeń  w  szkolnych  placówkach
oświatowych w związku z realizacją reformy oświaty od 1 września 2016 r. Na realizację
zadań  środki  zostają  przesunięte  z  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Przebudowa
ul. Warszawskiej  w Pabianicach na odcinku od „dużego skrętu" do granic miasta wraz
z budową kolektora kanalizacji. 

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - .0 Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.
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Ad. 12
Zaopiniowanie  projektu  uchwały    w  sprawie  nadania  statutu  Żłobkowi  Miejskiemu
w     Pabianicach (zał. nr 13)

Zgodnie z art. 11 ust. 1 ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi w wieku
do lat 3 (t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 157) żłobek działa na podstawie statutu. Ustawodawca
w art.  11  ust.  2  wyżej  cytowanej  ustawy  upoważnił  podmiot,  który  utworzył  żłobek
do ustalenia  jego  statutu,  który  określa  w  szczególności:  1)  nazwę  i  miejsce  jego
prowadzenia, 2) cele i zadania oraz sposób ich realizacji, z uwzględnieniem wspomagania
indywidualnego  rozwoju  dziecka  oraz  wspomagania  rodziny  w  wychowaniu  dziecka,
a w przypadku  dzieci  niepełnosprawnych  —  ze  szczególnym  uwzględnieniem  rodzaju
niepełnosprawności, 3) warunki przyjmowania dzieci, 4) zasady ustalania opłat za pobyt
i wyżywienie  dziecka  w  Żłobku.  Nadanie  nowego  statutu  Żłobkowi  Miejskiemu
w Pabianicach związane jest z utworzeniem 18 nowych miejsc dla dzieci w Filii  Żłobka
Miejskiego przy ul.  P.  Skargi  70.  Decyzję o zwiększeniu  liczby miejsc  ze 182 do 200
(w tym w Filii - 100) podjęto z uwagi na liczbę dzieci oczekujących na miejsce w placówce
opieki nad dziećmi w wieku do lat 3. W związku z powyższym podjęcie uchwały uznano
za zasadne. 

Zastępca Dyrektora Żłobka Miejskiego w Pabianicach Pani Dorota Głusiec: jedyna zmiana
dotyczy zwiększenia ilości miejsc ze 182 do 200.

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.

Ad. 13
Zaopiniowanie  projektu  uchwały    w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wniesienie
wkładu     niepieniężnego  (aportu)  do  spółki  Pabianickie  Centrum  Medyczne  Sp.  z  o.o.
w     Pabianicach (zał. nr 14) 

Skarbnik  Miasta  omówiła  projekt  ww.  uchwały.  W  2016r.  ze  środków własnych
Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych wyasygnowane zostały środki w wysokości
28.416,30 zł na zakup tzw. systemu kolejkowego, dla ułatwienia przyjmowania pacjentów
w PCM  Sp.  z  o.  o.  Ponieważ  PCM  sp.  z  o.o.  jest  spółką  ze  100%  udziału  gminy,
te pieniądze  przekształcamy  w  aport  i  przekazujemy  do  spółki,  zamieniając  w  aport
rzeczowy, podwyższając swoje udziały w półce. 

Uzasadnienie załączone do projektu uchwały:
System  nadzorowania  ruchem  pacjentów  (tzw.  medyczny  system  kolejkowy)

LineNET jest nowoczesnym rozwiązaniem w dziedzinie zarządzania ruchem pacjentów
szczególnie w zakresie Izb Przyjęć i Szpitalnych Oddziałów Ratunkowych (SOR). 
Wdrożenie  systemu  pozwoli,  poza  usprawnieniem  obsługi  pacjentów,  uzyskać  szereg
informacji statystycznych z zakresu świadczonych usług. 
System  LineNET  został  zakupiony  przez  Miasto  Pabianice  z  zamiarem  przekazania
do PCM Sp. z o.o. w celu usprawnienia obsługi pacjentów. Przekazanie może nastąpić
w formie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) o wartości  28.416,30 zł,  w zamian
za który Miasto otrzyma 568 nowych udziałów w ww. spółce a kwota 16,30 zł zostanie
przekazana na kapitał zapasowy. 

Głosowanie  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  ww.  uchwały:  za  -  5,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.
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Ad. 14
Sprawy różne:

-  Sprawozdanie  z  działalności  merytorycznej  i  finansowej  Miejskiego  Centrum
Pomocy Społecznej w Pabianicach za rok 2016 (zał. nr 15) 

Dyrektor MCPS w Pabianicach Pani Bożena Bednarska (dalej: Dyrektor MCPS): materiał
jest bardzo obszerny. Zadania w 2016 wykonane na kwotę 58.085.994,00 zł, liczba tak
znaczna z uwagi na Program 500+ (od kwietnia 2016r.).

Radna Grażyna Wójcik: ile wydaliśmy na ten Program przez rok?

Dyrektor  MCPS:  łącznie  23.450.84,00 zł,  korzysta  z  niego  4.176  rodzin,  5.527  dzieci,
średnio miesięcznie 2.750 mln zł.  Wszelkie inne obszary działalności MCPS są znane,
są to zadania zlecone gminie i własne. 

Przewodniczący Rady: jak jest kwota w budżecie tylko na zadania własne, poza 500+
i czy w  związku  z  wypłatą  tego  świadczenia  zmniejszyła  się  liczba  klientów  MCPS
pobierających inne zasiłki, pomogło zaoszczędzić wydatki na inne zasiłki?

Dyrektor  MCPS: ponad 33 miliony zł,  500+ nie  wchodzi  w dochód przy rozpatrywaniu
wniosków o  inne  zasiłki,  w  2016r.  nie  było  diametralnych  zmian,  ale  w  tym  roku  już
zmniejsza  się  ilość  klientów  zgłaszających  się  po  pomoc,  szczególnie  rodzin
wielodzietnych. Dopiero rok 2017 pokaże pełen obraz sytuacji.

-  Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  z  zakresu  wspierania  rodziny  za  2016  rok
oraz     Sprawozdanie z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla Miasta Pabianic
na     lata 2016-2018 przyjętego   uchwałą Nr XXI/245/16 Rady miejskiej w Pabianicach
z     dnia 14 stycznia 2016r. za rok 2016
(oryginały  sprawozdań  załączone  do  protokołu  z  sesji  nr  XXXIX/17  z  dnia
20 kwietnia 2017r.)

Pani Dorota Franek (MCPS): jest to sprawozdanie, które wskazuje że Gmina Pabianice
prawidłowo realizuje  i  monitoruje wszystkie  zadania wynikające z ustawy o wspieraniu
rodziny.  Ze wsparcia  asystentów rodzinnych w 2016r.  korzystało  118 rodzin,  poza tym
są rodziny, które korzystają z pomocy pracownika socjalnego (około 60), które wykazują
trudności w sferze opiekuńczo-wychowawczej.

- Raport z wdrażania Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Miasta
Pabianic na lata 2014-2020 za rok 2016
(oryginał raportu załączony do protokołu z sesji  nr XXXIX/17 z dnia 20 kwietnia
2017r.)

Pani  Agata  Kasprzak  (Ośrodek  Profilaktyki  i  Integracji  Społecznej  MCPS):  raport
obejmuje ogół  działań  w  zakresie  rozwiązywania  problemów  społecznych  w  mieście,
wszystkie  określone  zadania  zostały  zrealizowane  w  sposób  zaspokajający  potrzeby
mieszkańców,  współpraca  między  służbami,  instytucjami  jest  ciągle  rozwijana,  oferta
jest coraz szersza,  współpraca zmierza  w kierunku zintegrowanego systemu,  przepływ
informacji coraz lepszy. Proszę o ewentualne pytania. 
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- Raport    z wykonania zadań za 2016r. z „Programu Przeciwdziałania Narkomanii
dla Miasta Pabianic na lata 2015-2016”
(oryginał raportu załączony do protokołu z sesji  nr XXXIX/17 z dnia 20 kwietnia
2017r.)

Pani Ewelina Ornaf (Ośrodek Profilaktyki i Integracji Społecznej MCPS): raport obejmuje
zadania zrealizowane w 2016r. na terenie miasta Pabianic, środki zaplanowane na jego
realizację to 60 tysięcy zł, wykonanie to 58.550,79 zł. Raport odnosi się do profilaktyki na
wszystkich 3 poziomach: - profilaktyka uniwersalna skierowana do ogółu społeczeństwa
na terenie miasta, - profilaktyka selektywna skierowana do grup najbardziej zagrożonych
rozwinięciem uzależnienia, - profilaktyka wskazująca skierowana do osób uzależnionych
i ich rodzin. Głównymi realizatorami zadań  na terenie miasta jest MCPS w tym Ośrodek
Profilaktyki  i  Integracji  Społecznej,  Straż  Miejska,  Pabianickie  Centrum Psychiatryczne
oraz pabianickie szkoły. Proszę o pytania.

Radna Grażyna Wójcik: co ze sklepami z dopalaczami?

Pani Ewelina Ornaf: wg mojej wiedzy dwa punkty są otwarte, wiem, że zmianie mają ulec
przepisy ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii, ale jeszcze nie wiemy na czym te zmiany
będą polegały (obostrzenia ws handlu dopalaczami).

Przewodnicząca Komisji  podziękowała wszystkim za obecność i zreferowanie tematów.
Poinformowała również o dwóch wspólnych posiedzeniach Komisji  Budżetu i  Finansów
oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 1) w dniu 27 kwietnia 2017r. na temat reformy
oświatowej, 2) w dniu 8 maja 2017r. w Miejskim Ośrodku Kultury – zapoznanie się z wizją
Pani Dyrektor dotycząca placówki i planem remontów i modernizacji.

Przewodnicząca Komisji zakończyła posiedzenie o godz. 13,45.

-płyta CD (zał. nr 15)

Protokołowała:                   Przewodniczyła:

    Magdalena Witkowska                                                      Zofia Kriger-Kozłowska
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